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Notulen Algemene Ledenborrel 2023 

 

Nr.  Onderwerp 

01 Welkom en opening  

 
Aanwezig: 63 totaal 

Wikke Meyer, Petra Mantel, Christine de Bruijne, Jinte Groenenberg, 

Hedwig Kuipers, Hanka Visser, Harry van Lint, Wilma Roorda, Christel 
Veenstra, Diana Kemperman-Dijksman, Sophie Kerkhoff, Marijke van 

der Wall, Rutger Spek, Peter Vanvoorden, Joop van der Meer, Irma de 

Bruin, Saskia Wevers, Tamara Prins, Paul Hoogstraten, Arno 
Weergang, Rianne Reijnen, Jasper Dees, Niels Dijkhuizen, Koen Visser, 

Quinthsia van Bunnik, Ilse Min, Xaveria van Bunnik, Tinnam Tsoi, 
Tijmen Dees, Rein Min, Dominic Tsoi, Willemien Verjans, Niki 

Seldenrijk, Marieke Verhagen, Frans Nieuwerth, Sander Smeets, Roy 

Welsing, Thomas Dingemans, Marcel van Dijk, Wim Hoogstraten, 
Marco Dijkhuizen, Ingrid Reijnen, Jenny Swart, Patrick Leliveld, Inez 

Visser, Julia Moorman, Karin Battem, Marga Appelman, Jasmijn van 
Diepingen, Myrthe Pasman, Martien Hendriks, Lida Versluis, Hanco 

Spaan, Theo Stellaard, Robert de Bruijne, Christine Lodder, Marleen 

Dijkhuizen, Frea Rietveld, Tineke Dees, Carien Hoogstraten, Joyce 
Norbruis, Olaf Weergang, Thomas Winter, Ilse Rusch. 

 

Afmeldingen: 57 totaal 
Conrad Hoogenboom, Hanneke Valkenburg, Lysbeth van den Berg, 

Karin Verbaan – van der Linden, Mariëtte van Dorrestein, Marjon van 
den Berg, Kiano van Eck, Sil van den Berg, Jeanine Groothuis, Charlie 

de Graaf, Carola Bodenstaff, Antoinette van Zijl, Daniel Neças-

Niessner, Reinie Dijkman, Ivo Leliveld, Els Veen, Rien Veen, Anja 
Bruijn, Suzanne van Vliet, Thijs van Beek, Marije Busscher, Megan 

Vermeulen, Denis Kinnegin, Mirjam Nierop, Nienke Bakker, Mirjam 
Scheffer, Barbara van der Neut, Femke Korff de Gidts, Joran van den 

Bosse, Miranda van Es, Lotte van Ganzewinkel, Hanny Haans, 

Jacqueline Mout, Anna Sofie Mout, Jooske van Andel, Maarten 
Sprenger, Veronica Brugmans, Jannes Doesburg, Tycho Doesburg, 

Mieke Doesburg, Nienke Visser, Roy Welsing, Arjen Berends, Thorben 
Berends, Rogier van Ganzewinkel, Amber Naus, Lisan Dingeldein, Bas 

Oltmans, Marieke Oltmans, Hannah Roosenboom, Jeroen Smulders, 

Liduin Bos, Harmen Wijnia, Marvin Pieterse, Eveliene Wormgoor, 
Matthijs van Ganzewinkel 

 

Vergadering geopend om: 19.05u. 

02 Vaststellen van de agenda  

De agenda is vastgesteld.  

03 Ingekomen stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken of vragen ontvangen.  

04 Notulen ALV 2022 
De notulen van de vorige ALV worden zonder opmerkingen 

goedgekeurd en vastgesteld. 
 

 

 
 

05 Terugkijken op 2022 

 
De secretaris neemt de leden mee in een overzicht van statistieken 

van de vereniging. Hij benoemt de mooie stijgende lijn in het aantal 
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leden van Harmonieorkest Vleuten, met een tijdelijke dip door de 

impact van COVID-19 in 2021. Hij wijst ook op het verschil in het 
aantal leden per orkest, waarbij het aantal leden van HOV-O 

aanzienlijk is toegenomen, terwijl het aantal leden van HOV-E 
(gemeten aan het einde van het jaar) afneemt. Deze cijfers geven 

interessante inzichten in de ontwikkeling van de vereniging. 

 
De bezetting van de leerlijn wordt besproken, waarbij de 3 

leerlijnorkesten/jeugdorkesten en de divisieorkesten A en B worden 

geteld. Hoewel de getallen inmiddels mogelijk zijn veranderd, bieden 
ze een goed beeld van de bezetting van de leerlijn. Vervolgens worden 

een aantal activiteiten die in 2022 zijn ondernomen besproken.  
 

Activiteiten 2022 

De hoogtepunten van elk orkest worden in korte video's 
gepresenteerd. De secretaris benadrukt de vele activiteiten die hebben 

plaatsgevonden en merkt op dat de vereniging het afgelopen jaar zeer 
actief is geweest. 

 

Financiële staat van HOV 
De penningmeester, Marleen, geeft een korte update over de financiële 

staat van HOV. Ze meldt dat de vereniging er over het algemeen goed 

voor staat, met voldoende inkomstenbronnen om de uitgaven te 
dekken. Ze deelt enkele highlights, zoals de inkomsten van 18 duizend 

euro uit de oud papiercontainer in 2022 en de gevormde reserves voor 
o.a. het jubileumjaar en de concertreizen van A en B orkest. De 

penningmeester benadrukt dat de vereniging nog steeds financieel 

gezond is. 
 

Kascommissie en decharge bestuur  
Na de financiële update wordt de kascommissie naar voren geroepen. 

Hedwig geeft een uitleg over de rol van de kascommissie en samen 

met Niki tekenen ze de jaarrekening van 2022. Er wordt een nieuw lid 
voor de kascommissie aangekondigd, Saskia Wevers (lid O-orkest). Dit 

betekent dat Niki samen met de reserve-kandidaat (Harry) van vorig 
jaar de kascommissie over 2023 zal uitvoeren. Saskia wordt daarmee 

reserve en zal in de kascommissie 2024 deelnemen. Vervolgens wordt 

er gestemd over het verlenen van decharge aan het bestuur voor het 
afgelopen jaar, waarbij de voltallige aanwezigheid voor stemt. 

 

Nadat de voorzitter en de secretaris het jaarverslag van 2022 hebben 
afgetekend is het jaar 2022 afgesloten. 

 
 

 

 
 

 
 

 
06 Vooruitkijken 2023/2023 

 
Samenstelling van het bestuur 

Het bestuur bespreekt de veranderingen in de samenstelling. Marcel 

wordt bedankt voor zijn inzet en ontvangt een bos bloemen en een 
flesje wijn. Er wordt stilgestaan bij het feit dat Wikke bijna een jaar in 

het bestuur zit en sinds oktober 2022 de taken van secretaris heeft 
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overgenomen. Er zijn geen andere sollicitaties ontvangen voor die 

functie, en er wordt gestemd over de benoeming van Wikke als nieuwe 
secretaris, waarbij de voltallige aanwezige leden voor stemmen. 

 
Er wordt vooruitgeblikt op de activiteiten die gepland staan voor 2023 

en 2024, met speciale aandacht voor de jubileumjaaractiviteiten.  

 
Begroting 2023/2024 

De begroting voor 2023 en 2024 wordt gepresenteerd door de 

penningmeester, Marleen. Ze wijst erop dat er al reserves zijn 
aangelegd voor het jubileumjaar en dat de begroting laat zien dat er 

meer geld wordt uitgegeven dan er binnenkomt in 2024 en we dus 
gebruik gaan maken van deze reserves. Er is daarnaast besloten om 

de contributie in 2023 niet te verhogen. De splitsing tussen uitgaven 

voor activiteiten en reguliere activiteiten voor repetities en lesgelden is 
duidelijk zichtbaar en geeft een goed beeld waar het geld aan wordt 

besteed. De penningmeester benadrukt de ontvangen subsidies van de 
gemeente voor de cultuurnota en de lesgelden. 

 

Projecten bestuur 
Wikke presenteert vervolgens een aantal lopende projecten, waaronder 

Office 365, de vertrouwenscontactpersoon, het 

marketingcommunicatieplan, Sesam advies, herstructurering van 
portfolio's, de verenigingsondersteuner, de artistieke denktank, het 

ledenportaal, het diversiteitsproject ZIMIHC, Rabo Clubsupport en het 
meerjarenplan Cultuurnota 2025-2028. Hij benadrukt dat 

vrijwilligerswerk binnen deze projecten mogelijk is en verwijst naar de 

vacatures op de nieuwe pagina van de website. Er wordt duidelijk dat 
er door het bestuur het afgelopen jaar al veel gerealiseerd is, maar dat 

er ook nog voldoende projecten zijn om verder mee aan de slag te 
kunnen 

 

07 Ruimte voor vragen 
 

Er wordt een vraag gesteld door Nikki over de uitkomsten van de 
ledenenquête, waarop wordt aangegeven dat dit zal worden besproken 

tijdens de komende bestuursvergadering. Er is aangegeven dat de 

uitkomsten individueel bekeken worden en beoordeeld waar we wat 
mee kunnen. De overall uitkomst is door de adviescommisie gebruikt 

in het advies en terug te vinden in de samenvatting. 

 
Karin geeft aan dat er soms geen wenselijke reacties op haar oproep 

komen, terwijl zij haar uiterste best doet de bezetting zo eerlijk 
mogelijk te verdelen. Er zijn leden die niet op de lijst staan, omdat zij 

al andere grote vrijwilligersfuncties vervullen of reeds in de 

vrijdagmiddag ploeg zitten. Ook zijn er mensen met lichamelijke 
beperkingen die uitvallen. Gevraagd wordt om. mee te denken naar 

oplossingen in plaats van Karin met het probleem op te zadelen. 
Gevraagd wordt om ook even stil te staan bij de toonzetting van de 

mails. Saskia Wevers merkt aanvullend opdat het wellicht verstandig is 

nog wat meer aandacht aan de oud papiercontainer dienst te besteden 
bij nieuwe leden, zodat het duidelijk is wat het inhoudt, hoeveel en 

waarom. Ook het feit dat het kan zijn dat voor O orkestleden ivm 

gezondheid een uitzondering wordt gemaakt, maar dat er dan 
verwacht wordt dat men probeert een andere taak op zich te nemen, 

hoe klein wellicht dan ook. Het was haar niet bekend, ondanks dat het 
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nu op het inschrijfformulier staat, dacht zij dat het een keus was en 

geen verplichting 
 

Na een vraag over de exacte rol van de veiligheidsadviseur wordt dit 
uitgebreid toegelicht. De veiligheidsadviseur is voor het bestuur 

belangrijk omdat we de vrijwilligers en de leden  van de vereniging 

niet in problemen willen laten komen. Een veiligheidsadviseur kan het 
bestuur en commissies helpen om alle aspecten van veiligheid ( EHBO 

- Vluchtroutes - Omgang met materialen) goed te laten verlopen, 

zodat hier geen ongelukken en/of aansprakelijkheden ontstaan. 
 

08 Pauze 
Tijdens de pauze wordt de HOV-Winkel geopend, waar merchandise 

met het HOV-logo wordt verkocht. Als dank voor de aanwezigheid 

ontvangen alle aanwezigen een gratis HOV-boodschappentas. 

09 Jamsessie 

Er wordt een succesvolle jamsessie gehouden om de 74e verjaardag 
van HOV te vieren, met verschillende muziekstijlen zoals jazz, 

hardrock en wals. 

10 Prijsuitreiking 
De twee HOV-awards zijn uitgedeeld. De vrijwilliger van het jaar 2022 

award ging naar Brigitte van Oosterhout voor haar buitengewone inzet 

buiten de normale verwachting die men kan hebben van het uitvoeren 
van vrijwilligerstaken. 

 
De virtuoos van het jaar 2022 award ging naar Olaf Weergang voor 

zijn uitzonderlijke solo optreden in het stuk Czardas. 

 
 

 Sluiting 
De vergadering is gesloten om 20:45. Er was gelegenheid om met 

elkaar na te praten tijdens een gezellige borrel in de foyer. Daar werd 

goed gebruik van gemaakt, zodat het een nuttige algemene 
ledenvergadering was. 

 


